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Till dig som bor eller arbetar nära 
Oskarshamns kärnkraftverk

Du får den här broschyren därför att 
du bor eller arbetar nära ett kärnkraftverk. 

Om det händer en olycka i kärnkraftverket 
kan farliga radioaktiva ämnen komma ut i luften, 
och det kan skada människor, djur och miljö. 
Då behöver du veta vad du ska göra. 

Du behöver också veta hur du blir varnad 
och hur du får information om det händer en olycka.

Det får du veta i den här broschyren, 
så läs den noga.

Spara broschyren på ett ställe där du hittar den lätt.
Broschyren finns också på www.lansstyrelsen.se/kalmar.
På sidan 21 i broschyren finns länkar till mer information.

http://www.lansstyrelsen.se/kalmar
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Områdena runt Oskarshamns kärnkraftverk 
kallas beredskapszoner
Runt om kärnkraftverket finns områden 
som kallas beredskapszoner. 
Du som är i de zonerna ska ha beredskap 
om det händer en kärnkraftsolycka. 
Det betyder att du ska vara förberedd.

– Inre beredskapszon. 
Det är cirka 5 kilometer från kärnkraftverket till zonens gräns.

– Yttre beredskapszon.
Det är cirka 25 kilometer från kärnkraftverket till zonens yttre gräns.
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Mer information vid en 
olycka får du från

Sveriges Radio P4 Kalmar,  
www.sverigesradio.se/kalmar

Länsstyrelsen Kalmar län,  
010-223 80 00 
www.lansstyrelsen.se/kalmar

Myndigheternas gemensamma  
krisinformation, www.krisinformation.se

Sveriges nationella informationsnummer  
vid större olyckor och kriser, ring 113 13

http://www.sverigesradio.se/kalmar
http://www.lansstyrelsen.se/kalmar
https://www.krisinformation.se/
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